
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 24.05.2017  
 
Kjell Håland (A) sette fram slikt forslag: 
 

«RMNF ber RMNF-AU om å kalle inn til eit møte med Bybanen AS, evt. Bybanen Utbygging, 
Skyss, Blindeforbundet i Hordaland og Kommunalt råd for funksjonshemmede i Bergen, for å sjå 
på og korleis ein kan gjere betre fotgjengarfelt der bybanesporet vert kryssa». 

 
Røysting: 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
RMNF ber RMNF-AU om å kalle inn til eit møte med Bybanen AS, evt. Bybanen Utbygging, Skyss, 
Blindeforbundet i Hordaland og Kommunalt råd for funksjonshemmede i Bergen, for å sjå på og korleis ein 
kan gjere betre fotgjengarfelt der bybanesporet vert kryssa. 
 


